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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Demokrati) je na 32. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 18. ožujka 2025. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
 
„Pitam gradonačelnika grada Labina, Valtera Glavičića, trenutno predstavnika Skupštine 
novonastalog poduzeća Vodovod Pula-Labin, a isto pitanje postavljam i jednom od direktora 
te firme, gospodinu Alenu Golja.  
Naime, trenutno se obavljaju radovi u starom tunelu Učka, znači u prvoj cijevi. Prilikom kopanja 
tunela, pred 40-ak godina, naišlo se na određene količine vode koje su kasnije istraživane itd. 
Dio izvorišta je kaptirano i kasnijih je godina dano u uporabu Liburnijskim vodama tj. 
Opatijskom području. Politika Istre, točnije politika ovog dijela Istre nije tada bila zainteresirana 
za vode tako da niti Vodovod Labin d.o.o. niti Vodovod Pula d.o.o. A sada je ura jer smo 
zajedno i jači smo. Nije bila zainteresirana za tu vodu. Sada se u tunelu obnavljaju stare 
vodovodne cijevi. Jedan krak ide prema Liburniji, prema Opatiji i sada je pitanje postavljanje 
drugog kraka tj. kraka cijevi prema Istri. Ja se nadam, imam informacije direktno „od vrha“ da 
Hrvatske vode će poduzet mjere da se i te cijevi promijene tj. da se stavi krak prema Istri. Tako 
da bi u budućnosti mogli participirati u blagodati vode s Učke. Mislim da ne trebam nikome 
objašnjavati šta to znači. Jer je pitka voda strateški resurs i prošlosti i sadašnjosti i budućnosti. 
Prvi tunel smo izgradili mi stariji, participirali u izgradnji tunela Učka, mi stariji. Od moje 
porodice svi. I otac i majka i žena i ja, svi smo participirali u izgradnji tunela Učka i za to smo 
dobili tzv. obveznice i s tim smo mogli kupiti npr. garnituru tanjura. No to nije bitno. Pitku vodu 
nikada nismo dobili s Učke i sada tražimo pitku vodu da i mi participiramo, sa Učke.  
Pitam i tražim Vaš urgentni angažman po tom pitanju i detaljno obrazloženje o svemu tome 
sad spreman dati pismeno, kako god. Ima tu puno stvari gdje bi mi trebali napraviti da praktički 
tražimo participaciju te zdrave, pitke vode. Ne trebam vam reći kakva je to voda.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
„Zahvaljujem na informaciji, ne samo na pitanju vezano za tunel Učka, i za rekonstrukciju stare 
cijevi. Definitivno je činjenica da uvijek nekako kolaju informacije. Službenu informaciju 
nemam, to moram priznati, ali ja se nadam već idući tjedan, čekam sada potvrdu iz Zagreba, 
ovdje u Istru dolazi delegacija i Hrvatskih voda i nadležnog ministarstva, između ostalog i za 
temu svih tema u zadnje vrijeme, a to je objedinjavanje Vodovoda koje je praktički počelo s 
1.03. Vjerujem da ćemo na tom radnom sastanku s ministricom imati priliku načeti tu temu 
obzirom da je to projekat koji ste spomenuli u sklopu rekonstrukcije stare cijevi i projekat koji 
bi realno po financiranju trebao ići sa strane Hrvatskih voda i nadležnog ministarstva. Reći ću 
ono što ste Vi rekli. Čuo sam kao dijete te priče. Ne priče, te činjenice o vodi koja se našla 



probojem prve cijevi i izvorima vode koji nisu iskorišteni. Imamo situaciju da, kako su dva ulaza- 
izlaza, ako se ide prema Liburniji mislim da bi apsolutno to bilo i ekonomski opravdano i 
moralno opravdano da se druga zamijeni i pojača prema Istri odnosno znamo da na taj dio 
Učke je naslonjena upravo najviše Buzeština i Labinština. Tako da apsolutno ću to podržati. 
Urgirat ću na tom radnom sastanku koji će se vrlo brzo desiti i vjerujem da će biti dobra volja. 
Tu dobru volju neki puta treba i zavrijediti i zaslužiti, a mislim da smo upravo čestim, upornim 
i dosljednim razgovorima s Hrvatskim vodama i nadležnim ministarstvima, vezano i za 
aglomeraciju, a pogotovo za objedinjavanje Vodovoda stekli povjerenje. U to ste se svi skupa 
mogli uvjeriti nedavno na obilježavanju 88. obljetnice Vodovoda Labin gdje je potpredsjednik 
Uprave, gosp. Valentin Dujmović sve to otvoreno i naglasio tako da mislim da, uz kvalitetnu 
pripremu tog sastanka, možemo argumentirano tražiti ono na što imamo pravo. Ne samo zbog 
Labina i Labinštine nego i zbog cijele Istre.“ 
 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati)  dodatno je naveo: 
„Samo da čestitam Dan vode koji je 22.03., Vodovodu Pula-Labin.“ 
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